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Abstract (en)
[origin: WO9111942A1] The dispenser disclosed comprises a container (1) containing a supply of bags, and an orifice (10) in one of the walls
(3) of the container. The bags can leave the container through this orifice (10). The orifice (10) has a linear slit defined by braking lips (16, 17).
The braking lips (16, 17) are fitted with braking elements (20) which are substantially parallel to each other and disposed at right angles to the
longitudinal axis of the slit. Bristles are used as the braking elements (20).

Abstract (fr)
Un distributeur comprend un récipient (1) qui contient une réserve de sachets et une ouverture (10) associée a une des parois (3) du récipient.
Les sachets peuvent sortir du récipient par cette ouverture. L'ouverture (10) est pourvue d'une fente en ligne droite définie par des levres de
ralentissement (16, 17). Les lévres de ralentissement (16 ou 17) comprennent des éléments de ralentissement (20) pratiquement paralleles qui
s'étendent perpendiculairement a la longueur de la fente. Des poils en brosse sont utilisés comme éléments de ralentissement (20).
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